

SOUTH PACIFIC ISLANDS FISHERIES DEVELOPMENT AGENCY

UNDP/FAO/SPC

SECOND FISHERIES CONSULTATIVE COMMITTEE MEETING

Noumea, New Caledonia
18 - 22 October 1971

EXTRACT FROM REPORT OF THE ELEVENTH SOUTH PACIFIC CONFERENCE TO
THE SOUTH PACIFIC COMMISSION

"AGENDA ITEM XIV - OTHER BUSINESS"

"A. Relationship between SPIFDA, FAO, SPC and Member Territories

39. The Conference, realising the vital importance of orderly and timely development of marine resources to countries in the Commission area, and accepting that SPIFDA has had a difficult and disturbed establishment period, resolved that the relationship between the South Pacific Commission, SPIFDA and fisheries departments within the region be reviewed by the forthcoming meeting of the Consultative Committee with a view to ensuring that the work of SPIFDA and the South Pacific Commission is in accord with, and is much more positive relative to, the needs and wishes of territories; and further that a full report of the review and any actions taken thereon be submitted to the next Conference."

CONCOM 2/71/WP.10
ORIGINAL : ANGLAIS
12 octobre 1971

AGENCE DE DEVELOPPEMENT DES PECHEES DANS LES ILES DU PACIFIQUE SUD

PNUD(FS)/FAO/CPS

DEUXIEME SESSION DU COMITE CONSULTATIF DES PECHEES

Nouméa, Nouvelle-Calédonie
18 - 22 octobre 1971

EXTRAIT DU RAPPORT DE LA ONZIEME CONFERENCE DU PACIFIQUE SUD A
LA COMMISSION DU PACIFIQUE SUD

"POINT XIV DE L'ORDRE DU JOUR - QUESTIONS DIVERSES"

"A. Rapports entre l'ADPIPS, la FAO, la CPS et les Territoires

39. La Conférence, consciente de l'importance capitale de la mise en valeur harmonieuse des ressources marines pour les pays et territoires de la zone d'action de la Commission, et reconnaissant que l'ADPIPS est passée par une première période difficile et troublée, décide que les rapports entre la Commission du Pacifique Sud, l'ADPIPS et les services des pêches de la région feront l'objet d'un examen à la prochaine réunion du Comité consultatif dans le but de veiller à ce que les activités de l'ADPIPS et de la Commission du Pacifique Sud soient conformes aux besoins et aux désirs des territoires et qu'elles contribuent à les satisfaire de façon plus positive; la Conférence recommande en outre qu'un rapport complet sur cette étude et sur les mesures prises soit présenté à la prochaine Conférence."